
Plzeň přivítá další ročník konference o
veřejné dopravě
21.02 2017 08:11, Redakce, Nezařazené

Chytrá a zdravá městská veřejná doprava – takový název nese konference, kterou od roku 2011
pořádají Plzeňské městské dopravní podniky (PMDP). 4. ročník se bude konat ve dnech 4. a 5. 4.
2017 a my jsme využili příležitosti zeptat se Ing. Kateřiny Fránové, která za organizací konference
stojí od samotného počátku, na několik podrobností k této na naše poměry mimořádné akci.

Pokaždé se mění struktura tematických bloků, ke kterým se jednotlivé výstupy
přednášejících vztahují. Jaká témata letos na konferenci budou?

Klíčovým tématem pro 4. ročník bude Mobilita jako služba. Součástí tohoto bloku bude poprvé i nový
formát panelová diskuze, které se kromě přednášejících zúčastní další přední experti v oboru.
Dalšími, neméně významnými tématy, budou Udržitelná mobilita a Urbanismus a veřejná doprava.
Volbě témat jsme před zahájením příprav věnovali opravdu hodně času a na sestavení programu
s námi spolupracovali i kolegové mimo PMDP. Věříme, že výsledek účastníky zaujme a přinese jim
spoustu nového.

Doplňkový program po skončení prvního dne konference, který tradičně ozvláštňuje
program dne, je vždy malým překvapením. Návštěvníci již mohli vidět plzeňskou Techmanii
nebo slavný pivovar. Je možné už nyní prozradit, na co se mohou návštěvníci těšit
v letošním roce?

V rámci doprovodného programu jsme zachovali úterní společenský večer, který letos bude hostit
bývalé depo PMDP v Cukrovarské ulici. Kromě večeře bude pro účastníky připraven i další program,
ten si ale necháme jako překvapení.

Akce je mimořádná vysokým zastoupením zahraničních přednášejících, ale větší zájem je
možné vidět i mezi návštěvníky ze zahraničí. Víte už, z jakých zemí letos přijedou?

Na konci února jsou registrovaní hosté z 15 zemí. Namátkou například z Rakouska, Belgie, Kanady,
Estonska, Finska, Francie, Švýcarska či Portorika.

Jak těžké je sehnat zahraniční hosty pro akci pořádanou v České republice a jakou máte
zpětnou vazbu od zahraničních hostů?



Pokud mluvíme o přednášejících, zpětná vazba od oslovených přednášejících je převážně pozitivní.
Přesto není výjimkou, že program průběžně upravujeme. Důvodem je změna zaměstnání, nový
projekt atp. Každý rok je nutné mít připravené i přednášející náhradníky. U účastníků konference,
posluchačů, je situace složitější. Přestože většina zahraničních účastníků používá při zpětném
hodnocení naší konference samé superlativy, podíl zahraničních hostů roste zatím pomaleji, než
bychom si přáli. Lákavější jsou pro ně akce v zemích západní Evropy, přestože některé nedosahují
takové kvality. Naším cílem je dosáhnout v auditoriu vyrovnaného podílu mezi tuzemskými a
zahraničními účastníky konference.

Kdy vlastně začínají přípravy na konferenci?

Přípravy na konferenci začínají prakticky ihned po skončení té předešlé. Intenzivně pak minimálně
rok předem. Na tu letošní to bylo více právě s cílem najít vhodná témata a k nim zajímavé řečníky. I
proto jsme velmi rádi, že jsme na to nebyli sami. Velký dík patří Danielu Šestákovi a Romanu Srpovi.
Obtížné je zajistit financování konference, proto naše poděkování patří všem partnerům, bez kterých
bychom konferenci nepřipravili.

Časopis Československý Dopravák je tradičním a hrdým mediálním partnerem konference Chytrá a
zdravá městská veřejná doprava, kterou považujeme za nejlepší akci svého druhu, která se na území
bývalého Československa pořádá. Pro rozšíření obzorů – pakliže máte zájem si je opravdu rozšířit –
patrně neexistuje u nás lepší platforma. Všem zájemcům, kteří touží po vzdělání v oboru, tak
můžeme tuto akci jen vřele doporučit. Bližší informace naleznete na webu
http://www.konference.pmdp.cz/.
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